

Title (en)
CIGAR OR CIGARETTE BOX.

Title (de)
ZIGARREN- ODER ZIGARETTENSCHACHTEL.

Title (fr)
BOITE POUR CIGARES OU CIGARETTES.

Publication
EP 0015906 A1 19801001 (DE)

Application
EP 79900147 A 19790828

Priority
CH 87078 A 19780126

Abstract (en)
[origin: WO7900551A1] The cigar or cigarette box comprises a lid (3) which is sliding lengthwise along the body (1) of the box. A member, constituting of a stirrup-shaped metal wire (4) whose ends are inserted into the box, is provided for lifting the extremity of a cigar or cigarette when the lid is partially removed; when the lid is closed, the member's arms are pulled down into slots (6) made in the body of the box. On the other hand, the stirrup-shaped member tips up when the lid is pulled back.

Abstract (fr)
La boite pour cigares ou cigarettes possede un couvercle (3) coulissant dans le sens de la longueur du corps (1) de la boite. Pour soulever l'extremite d'un cigare ou d'une cigarette lorsque le couvercle est partiellement retire, il est prevu une piece constituee par un fil de fer en forme d'etrier (4) dont les extremites sont introduites dans la boite; les montants de cette piece sont rabattus, en fermant le couvercle, dans des encoches (6) faites dans le corps de la boite: mais, en repoussant le couvercle vers l'arriere, cette piece en forme d'etrier s'incline vers le haut.

IPC 1-7
A24F 15/16; A24F 15/20; B65D 83/02

IPC 8 full level
A24F 15/16 (2006.01); **A24F 15/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A24F 15/16 (2013.01 - EP US); **A24F 15/20** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
WO 7900551 A1 19790823; CH 626239 A5 19811113; DE 2963090 D1 19820805; EP 0015906 A1 19801001; EP 0015906 B1 19820616

DOCDB simple family (application)
CH 7900010 W 19790126; CH 87078 A 19780126; DE 2963090 T 19790126; EP 79900147 A 19790828